Universal Multiple-Octet Coded Character Set

UCS

ISO/IEC JTC1/SC2/WG2/IRG N2754R Date: 2025-06-06

Source:	China
Author:	College of Chinese Language and Culture, Jinan
	University
Title:	Updated Logistic Arrangement for IRG Meeting #65,
	Oct. 13-17, 2025, Guangzhou
Meeting:	IRG #65
Status:	
Actions required:	FYI
Distribution:	IRG
Medium:	Electronic
Page:	11
Appendix:	1 (Registration Form)

VENUE 会议地点

College of Chinese Language and Culture, Jinan University, 377 Shougou Ling Rd., Tianhe, Guangzhou, Guangdong, China 中国广州市天河区瘦狗岭路 377 号暨南大学华文学院

HOST 主办方

College of Chinese Language and Culture (暨南大学华文学院): <u>https://hwy.jnu.edu.cn/</u> Jinan University (暨南大学): <u>https://www.jnu.edu.cn/</u>

MEETING ROOM 会议室

The Xiangjiang Tearoom of College of Chinese Langauge and Culture of Jinan University (暨南 大学华文学院香江茶室)

FACILITIES 服务

Wireless connection, printing, refreshments.

CONTACT PERSONS 联络人

Ms. Huang Yu(黄瑜) Email : <u>476761837@qq.com</u>

REGISTRATION AND THE WELCOME DINNER 会议报到及欢迎晚宴

Member delegates and experts who plan to participate in IRG Meeting No. 65, should complete a registration form and return to the contact point. (see above) by 2025-09-13 to facilitate logistic arrangement. Please include your personal particulars as requested in the attached registration form (attached). 2025-10-15 (Wednesday) there will be a welcome dinner sponsored by the College of Chinese Language and Culture, Jinan University. Registration for the welcome dinner is also needed. Details of dinner location will be provided when arrangement is finalized.

VISA APPLICATION 签证申请相关事宜

If you need an invitation letter for visa application, please provide your personal particulars to the meeting contact person by 2025-07-17 (As the school is on summer holidays) :

(1) Name

(2) Gender

(3) Nationality

(4) Affiliation

(5) Travel Document Number

(6) Intended Stay Period (in case you want longer stay)

If there are additional requirement from the Visa office of your applying Embassy/Consulate,

please send such requests to us. Invitation letters will be issued by the College of Chinese

Language and Culture, Jinan University(暨南大学华文学院).

(Note: College of Chinese Language and Culture, Jinan University is the inviting body and cannot serve as your guarantor.)

GENERAL DESCRIPTION AND TRAVEL INFO 本届会址信息概览及出行指南

Tianhe District, Guangzhou (Tianhe meaning "the Milkyway"), has skyrocketed from suburban serenity to a modern marvel. This district boasts towering skyscrapers, housing tech giants and international businesses, and is only 124 kilometers (77 miles) from Hong Kong. Despite its modern facade, Tianhe district offers pockets of tradition like Shípái village (石牌村). You can explore the iconic Canton Tower, the tallest in China, or be captivated by the Guangzhou Opera House. Tianhe caters to all - shop in high-end malls, savor Cantonese delights, or find peace in Tianluhu Forest Park.

Airplane

Guangzhou Baiyun International Airport 广州白云国际机场





广州白云国际机场外部交通 GUANGZHOU BAIYUN AIRPORT TRAFFIC MAP



T1 Terminal: Airport South Station | T2 Terminal: Airport North Station

• Option 1: Subway + Walking

Approx. 50 mins total

1.Walk 1 min to the subway station

2. Take Metro Line 3 North Extension (towards Tiyu Xilu) to Guangzhoudong Railway Station (Exit J)

3.Cross the road and walk 900m (15 mins) to College of Chinese Language and Culture of Jinan University.

地铁+步行:全程约50分钟。步行1分钟至地铁站,搭乘"地铁3号线北延段-体育西路方向"到"广州东站(J口)"下车。过马路往右走约900米到达暨南大学华文学院(此路线出地铁后步行时间较长,约15分钟)。

• Option 2: Subway + Bus/Taxi

Approx. 60 mins total

1.Walk 1 min to the subway station

2. Take Metro Line 3 North Extension (towards Tiyu Xilu) to Yantang Station (Exit C)

3. Transfer to Bus No. 503/54/B11/89 (Yangtao Park Terminal direction)

4.Ride 5 stops to Chunhuiyuan Stop, walk to the college's east gate

5.Alternative: Take a taxi from Exit C (2.5 km, ¥8-15)

地铁+公交/打车:全程约60分钟。步行1分钟至地铁站,搭乘"地铁3号线北延段-体育 西路方向"到"燕塘站(C口)"下车。换乘公交车,任选503路、54路、B11路、89路-杨桃公园总站(美林湖畔)方向,坐5站到"春晖苑站"下车,到暨南大学华文学院东 门。此处公交车也可换为打车。

► Option 3: Taxi

Approx. 50 mins | 36 km | ¥100

打车:全程约50分钟,共行驶36公里,费用约100元。

T1 Pick-up Points:

A区到达厅: Outside Gate A9

B区到达厅: Former P5 Parking Lot

T2 Pick-up Points:

GTC East: Outside Gate 53 | GTC West: Outside Gate 50

T1 出租车上客点

1. A区到达厅: A9 号门外

2. B区到达厅:原P5停车场内

T2 出租车上客点

1. GTC交通中心东上客点: 53 号门外

2. GTC交通中心西上客点: 50 号门外

Train

From Guangzhoudong Railway Station广州火车东站

• Option 1: Taxi

Approx. 15 mins | 3 km | ¥10-20

Pre-book via DiDi (supports Korean interface)

打车:全程约15分钟。乘坐出租车/网约车(需个人提前预约),共行驶3公里,费用约10-20元。

• Option 2: Walking

Approx. 20 mins total

Navigate to West Gate of College of Chinese Language and Culture of Jinan University. 步行: 全程约 20 分钟。手机导航定位至"暨南大学华文学院西门",根据导航推荐步行路 线前往(此路线出地铁后步行时间较长)。

From Guangzhounan Railway Station广州火车南站

Option 1: Subway + Walking

Approx. 50 mins total

1.Enter Guangzhounan Railway Station Metro (Exit J)

2. Take Metro Line 2 (towards Jiahe Wanggang) to Gongyuanqian Station

3. Transfer to Metro Line 1 (towards Guangzhoudong) to Guangzhoudong Station (Exit J)

4.Cross the road and walk 900m (15 mins)

地铁+步行:全程约50分钟。出站后直接进"(地铁站)广州南站(J口)",搭乘"地铁 2号线-嘉禾望岗方向"到"公园前站"下车,换乘"地铁1号线-广州东站方向"到"广 州东站(J口)"下车。过马路往右走约900米到达暨南大学华文学院(此路线出地铁后步 行时间较长)。

• Option 2: Taxi

Approx. 50 mins | 26 km | ¥50-80

打车:全程约50分钟。在"出租车/网约车(需个人提前预约)上车点"乘车,共行驶26 公里,费用约50-80元。

From Guangzhou Railway Station广州火车站

• Option 1: Subway + Walking

Approx. 50 mins total

1.Enter Guangzhou Railway Station Metro (Exit A)

2. Take Metro Line 2 (towards Guangzhounan) to Gongyuanqian Station

3. Transfer to Metro Line 1 (towards Guangzhoudong) to Guangzhoudong Station (Exit J)

4.Cross the road and walk 900m (15 mins)

地铁+步行:全程约50分钟。出站后直接进"(地铁站)广州火车站(A口)",搭乘"地铁2号线-广州南站方向"到"公园前站"下车,换乘"地铁1号线-广州东站方向"到 "广州东站(J口)"下车。过马路往右走约900米到达暨南大学华文学院(此路线出地铁 后步行时间较长)。

Option 2: Taxi

Approx. 20 mins | 10 km | ¥20-40 打车: 全程约 20 分钟,乘坐出租车/网约车 (需个人提前预约),共行驶 10 公里,费用约 20-40 元

From Guangzhou Baiyun Railway Station广州白云火车站

• Option 1: Subway + Taxi

Approx. 60 mins total

1. Walk 13 mins to Shitan Station (Exit B)

2. Take Metro Line 8 (towards Wanshengwei) to Chenjiasi Station

3. Transfer to Metro Line 1 (towards Guangzhoudong) to Sports Center Station (Exit B)

1.Take a taxi from Exit B (2.5 km, ¥8-15)

地铁+公交/打车:全程约60分钟。步行13分钟至"(地铁站)石潭站(B口)",搭乘 "地铁8号线-万胜围方向"到"陈家祠站"下车,换乘"地铁1号线-广州东站方向"到 "体育中心站(B口)"出站。出站口乘坐出租车/网约车(需个人提前预约)到暨南大学 华文学院,共行驶2.5公里,费用约8-15元。

• Option 2: Taxi

Approx. 45 mins | 16 km | ¥30-55

打车:全程约45分钟,乘坐出租车/网约车(需个人提前预约),共行驶16公里,费用约30-55元。

Traffic in Guangzhou Subway:

1. The nearest subway station of College of Chinese Language and Culture is "Guangzhoudong Station" (Line 3).

2. Taxi software: it is recommended to use "DiDi" (support Korean interface) and enter " College of Chinese Language and Culture, Jinan University".

Note: If you take a bus during rush hour / night, the fare will increase according to the actual situation. The information is for reference only and cannot be used as the basis for payment. This fee does not include tolls, traffic jams, temporary road closures and other factors may significantly increase the cost.

注意:如在高峰期/晚上乘车,乘车费用根据实际情况会有所增加。信息仅供参考,不可作 为支付依据,本费用中不含过路费,交通堵塞、临时封路等因素可能使费用显著增加。

HOTELS 旅馆信息

The following hotels are close away and you can book directly with them.

Option 1: Amberfei Hotel (Tianhe Sports Center Store, Guangzhou East Railway Station) Address: No.105, Tianshou Road

6 / 11

Price: ¥ 300-700

Tel.: (86) 18022306914

Web.:https://www.booking.com/Share-EBc6hKP

Distance: about 600 meters from the east gate of Chinese Language College, 11 minutes walk

安泊斐酒店(广州东站天河体育中心店)

地址: 天寿路 105 号

价格:¥300-700

电话: (86) 18022306914

网址: https://www.booking.com/Share-EBc6hKP

距离:由华文学院东门出,约600米,步行11分钟



Option 2: Honder International Hotel

Address: No.2, Dongguan Zhuang Road

Price: ¥ 450-1700

Tel.: 020-66233888

Web.:https://www.booking.com/Share-lvNzQRj

Distance: about 220 meters from the east gate of College, 5 minutes' walk

鸿德国际酒店

- 地址:东莞庄路2号
- 价格:¥450-1700
- 电话: 020-66233888
- 网址: https://www.booking.com/Share-lvNzQRj

距离:由华文学院东门出,约220米,步行5分钟



Option 3: Intercity Hotel at Guangzhou Tianhe East Railway Station

Address: No.313, Thin Guoling Road, Guangyuan East

Price: ¥ 550-1300

Tel.: 020-87206888

Web.:https://www.booking.com/Share-qIXNXxw

Distance: from the west gate, about 300 meters, 6 minutes walk

广州天河东站城际酒店

- 地址:广园东瘦狗岭路 313 号
- 价格:¥550-1300
- 电话: 020-87206888
- 网址: https://www.booking.com/Share-qIXNXxw
- 距离:由华文学院西门出,约300米,步行6分钟



For detailed hotel options, you may compare prices and make reservations on integrated platforms such as Ctrip (携程旅行) for real-time availability, or Fliggy (飞猪旅行) for exclusive travel deals.

MORE INFO 备注 Jinan University Information 暨南大学相关信息 Location for lunch on Campus 用餐地点 Reception Station华文学院接待站

Other Dining locations in Tianhe Dist. 天河区内其他用餐地点

Morning Tea (Dim Sum):

Diandude (Hexinglou Branch) Guangzhou Restaurant (Tiyu East Branch)

早茶: 点都德(和兴楼店)、广州酒家(体育东店)

Cantonese Cuisine:

Bingsheng Pinwei (Tianhe Branch)

Lei Garden Restaurant (Zhujiang New City Branch)

粤菜: 炳胜品位 (天河店) 、利苑酒家 (珠江新城店)

►Korean Cuisine:

Haeundae Korean Soup Rice (Tiyu West Branch)

Xiaotan Xiaojie Korean Cuisine (Zhujiang New City Branch)

韩餐:海云台韩式汤饭(体育西店)、笑谈小街韩国料理(珠江新城店)

►Beverages:

Luckin Coffee (Guangken Commercial Building Branch)

Manner Coffee

M Stand Coffee

饮品:瑞幸咖啡(广垦商务大厦店)、Manner咖啡、M stand咖啡

Tips 实用贴士

• Language Communication:

Most young people around the university area understand basic English. It's recommended to

download "Papago," a Korean-Chinese translation app.

语言沟通:学院周边年轻人多懂基础英语,建议下载「Papago」韩中翻译App。

• Payment Methods:

Alipay/WeChat Pay (linked with an international credit card) are widely accepted. Cash can be exchanged at the Bank of China.

支付方式:支持支付宝/微信(绑定国际信用卡),现金可在中国银行兑换。

• Climate Tips:

Guangzhou summers are hot and humid ($25 - 38^{\circ}$ C). Bring a sun-protection umbrella and lightweight, breathable clothing.

气候提醒:广州夏季湿热(25-38℃),建议携带防晒伞和轻便衣物。

• Cultural Etiquette:

▶The first pot of tea served in restaurants is often "dish-rinsing water" (for cleaning utensils). Ask for a fresh brew if you wish to drink it. 文化礼仪: 餐厅茶水第一壶常为"洗碗水", 饮用需重新冲泡。

• Useful Apps:



You can scan the QR code below for more information about the food, hotels and leisure places around the college!

您可以扫描以下二维码来获取更多关于学院周边的美食、酒店、休闲去处的资讯!



Campus Map 华文学院校区地图

